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Vragen van het lid Thieme (PvdD)
aan de minister van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over egels
in handtassen. (Ingezonden
17 december 2009)

1
Kent u het bericht «Nieuwste rage:
egel in handtas»?1

2
Is het waar dat dit soort egels in
Nederland volop worden aangeboden
in dierenwinkels en op marktplaats?

3
Deelt u de mening dat het een
ongewenste ontwikkeling is wanneer
dieren gebruikt worden als
modeaccessoire zoals hier
beschreven? Zo nee, waarom niet?

4
Bent u bereid maatregelen te treffen
om te voorkomen dat rages als deze
ook in Nederland tot ontwikkeling
komen? Zo ja, op welke termijn en
wijze? Zo nee, waarom niet?

1 Het Nieuwsblad, 14 december 2009
http://www.nieuwsblad.be/Article/
Detail.aspx?articleID=GG92JKS61
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